
Vrtičkarstvo - na
Barje?

V dnevnem časopisju je to pomlad večkrat
zaslediti predloge, da bi se Ijubljanska vrtičkar-
stvo usmerjeno (organizirano) razširilo tudi na
Barje, kjer je menda primerne zemlje še na pFe-
tek. Dobra zamisel in res samo zamisel. Predvsem

- ni mogoče mimo dejstva, da je to nagnenje zelo
• osebno (individualno) in da se s tako »aerobic«

dejavnostjo ukvarja samo določena plast prebi-
valstva, to so tisti s plitvimi denarnicami iz vrst
živega in minulega dela (večinoma ženske, moški
raje balinajo).

Njihove njivice so praviloma blizu bivališča,
torej sredi blokov, da se skoči opoldne, če je
treba, po kak peteršiljček ali korenjček za dobro
juhico, obenem pa odreže kakšna astra za sosedo,
ki ima rojstni dan.

Na Barju pa ni blokov, ampak posamezne dru-
žinske hiše, ki imajo običajno lastne gredice, za
druge delavoljne občane pa bi bila oddaljenost in
nedostopnost velika ovira, pa tudi kakovost zem-
lje igra svojo vlogo. No, pa vseeno: pljunimo v
roke!
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